
Reunió junta AFA 19/09/2023, 20:50h

1. Aprovació acta junta anterior

No tenim l’acta anterior, queda pendent de lectura i aprovació.

2. Composició de la junta.

L’anterior secretària (Laia Vidal) ha plegat, així que el càrrec queda vacant.

El Bernat Escapa s’ofereix i la junta aprova per unanimitat la seva incorporació com a secretària.

Vocals: Esther Carbonell, Anna Pagès, Raquel Rios (Estela De la Cruz, pendent)

Presidenta, Vicepresidencia i Tresorera es mantenen (Núria del Pozo, Bernat Tiana i Yasseli

Piedra).

3. Contractació administrativa

Es valora la possibilitat de proposar-li a l’actual coordinadora de menjador, que està

contractada per 7itria. La Núria parlarà amb ella i amb 7itria per si ens pot proposar algú que

tingui un perfil adequat, i si no trobem ningú, publicarem oferta.

Què necessitem? Una permanència que faci unes 10-15 hores a la setmana (de 16h a 18h + 5h

flexibles a distribuir segons les necessitats de les famílies).

Preocupa el cost que això pot implicar, però valorem fer-ho així aquest any com a prova i

pensar una fórmula que es pugui mantenir.

4. Festa AFA d’inici de curs

A finals del curs passat es va parlar de la possibilitat de fer una festa de benvinguda a principis

de curs (finals de setembre o principis d’octubre). Potser es podria aprofitar per fer una

Assemblea General de benvinguda un dissabte al matí, amb monitoratge (s’hauria de

preguntar) per tal que les famílies puguin portar els infants. Idees:

Estaria bé fer una trobada d’inici de curs per conduir una sessió una mica participativa on surtin

diferents temes:

- Exposar què s’ha fet amb el suport econòmic de l’AFA (projecte d’insonorització del

menjador, compra de forns...)

- Per a les noves famílies, explicar què fa l’AFA per tal que puguin preguntar dubtes, tenir

més informació...

- Demanar que surtin idees per a coses que es podrien fer al curs 2023-2024 (això es pot

plantejar com una cosa a anar fent des d’ara fins a l’assemblea general).

Proposta: Festa de Benvinguda “volem les vostres idees” (7 d’octubre?). Pendent recollir idees i

comentar-les en una reunió online properament.



5. Data per a l’assemblea General (on s’aprovin comptes i pressupost)

Proposem fer-la online al desembre (dilluns 11 de desembre)

6. Escrit per a mitjans de comunicació

L’Esther proposa que fem un escrit amb els punts que va comentar la Maria Bonet per

Twitter/X (tipus nota de premsa) per tal d’enviar-lo a diferents

D’altra banda, ens han contactat d’El Petit Sabadell perquè estan interessats en que expliquem

la nostra reivindicació sobre el tema del pas d’autobusos. La Núria els ha passat el contacte de

la Maria.

7. Informació de les comissions

Extraescolars: han començat amb normalitat, amb alguna petita incidència que s’ha resolt.

Els membres de la junta revisaran la composició de les diferents comissions.

8. Altres

La Cristina proposa fer alguna comunicació visual per a les famílies. També es podria aprofitar

per gravar el dia de la festa i amb allò fer un vídeo.

Cada comissió hauria de fer un escrit explicant què fa (la Yasseli compartirà un power point que

podem anar actualitzant

L’Anna comenta 2 punts en relació a les entrades i sortides que caldria comentar amb la Neus:

- L’estona que dura el tall de carrer (de 8:55h a 9:05h i de 16:25h a 16:35h) s’ha reduït

respecte el curs passat.

- L’horari d’apertura de la porta: algun dia han començat a obrir poc abans de les 9h, o a

les 9h en punt, i a la tarda tampoc pleguen a les 16:30h, sinó abans.


